
 

RP.0057.03.2022 

 

Sprawozdanie z pracy Burmistrza w okresie międzysesyjnym 

od dnia 4 marca 2022 r. do dnia 30 marca 2022 r. 

 

04.03.2022 r. 

− odbyło się spotkanie z Panem Kamilem Sobczakiem przedstawicielem firmy TUGA w 

sprawie drogi gminnej Sąpy-Warszewo oraz wykonania poprawek w okresie 

gwarancji. 

 

− odbyła się wideokonferencja z Wojewodą Warmińsko-Mazurskim w sprawie 

omówienia zagadnień związanych z napływem uchodźców z Ukrainy. 

 

− został podpisany akt notarialny sprzedaży działki nr 36/3 o pow. 0,4176 ha położonej w 

Młynarach przy ul. Dworcowej pod budowę obiektu handlowego za kwotę brutto 182 163,00 zł 

 

− zatrudnione zostały 2 osoby w ramach robót publicznych na stanowisku robotnik 

gospodarczy oraz przyjęto 1 osobę w ramach umowy o zorganizowanie stażu dla osoby 

bezrobotnej. 

05.03.2022 r. 

− wzięłam udział w walnym zebraniu OSP Młynary. 

07.03.2022 

− odbyła się cykliczna wideokonferencja Wojewody Warmińsko-Mazurskiego w sprawie 

pomocy uchodźcom z Ukrainy, 

 

10.03.2022 r. 

− wykonawca ZETO SOFTWARE zgłosił gotowość do odbioru projektu pn. Wdrożenie 

systemu e-usług w Gminie Młynary. W dniu 23 marca poinformowano wykonawcę 

zadania, że ze względu na brak powiązania wdrożonych systemów z Węzłem 

Krajowym, dalszy odbiór przedmiotu zamówienia nastąpi po podłączeniu przez 

Ministerstwo Cyfryzacji istniejących systemów do Węzła Krajowego, 

 

− odbyła się narada z firmą ZETO i Iterum koordynująca wdrożenie e-usług w urzędzie. 

11.03.2022 r. 

− odbyła się cykliczna wideokonferencja z Marszałkiem Województwa Warmińsko-

Mazurskiego oraz Wojewodą Warmińsko – Mazurskim w sprawie uruchamiania miejsc 

zakwaterowania w gminach dla uchodźców z Ukrainy. 

 



14.03.2022 r. 

− odbyło się spotkanie się z Panią Izabelą Kondraciuk oraz Komendantem OSP Kurowo 

Braniewskie Panem Andrzejem Kowalikiem w sprawie prac remontowych w remizie 

OSP Kurowo Braniewskie. 

15.03.2022 r. 

− spotkałam się z Panem Ireneuszem Brewczakiem z firmy Ir-Mebl w sprawie mebli do 

pomieszczenia kasy. Informuję, że kasę urzędu przeniesiono na parter. 

 

− odbyła się wideokonferencja Wojewody Warmińsko -Mazurskiego z Jednostkami 

Samorządu Terytorialnego w sprawie pomocy uchodźcom z Ukrainy. 

 

− zwołałam naradę z kierownikami i dyrektorami jednostek podległych w celu omówienia 

spraw bieżących. 

 

− spotkałam się z Panem Andrzejem Sekułą w sprawie omówienia spraw związanych z 

remontem remizy OSP Kurowo Braniewskie. 

16.03.2022 r. 

− odbyła się cykliczna wideokonferencja z Wojewodą Warmińsko -Mazurskim w sprawie 

ustawy dotyczącej pomocy obywatelom Ukrainy. 

 

− odbyło się spotkanie ze Starostwem Powiatowym w Elblągu. Tematem spotkania była 

pomoc uchodźcom z Ukrainy. 

 

− podpisano akt służebności przesyłu działki 48/11 obręb 05 Młynary. 

17.03.2022 r. 

− zatwierdziłam wybór najkorzystniejszej oferty złożonej przez Przedsiębiorstwo 

Budowlano - Montażowe ELZAMBUD Sp. z o.o. z Elbląga na realizacje zadania pn. 

„Przebudowa i modernizacja Stacji Uzdatniania Wody w Młynarach”. W dniu 29 marca 

2022 roku z wymienionym Wykonawcą podpisałam umowę na realizacje tego zadania 

o wartości 4 637 100,00 zł brutto.  

 

− odbyło się spotkanie z Panią Wiolettą Kolator Kierownik ZWiK w celu omówienia 

bieżących inwestycji w Zakładzie Wodociągów i Kanalizacji w Młynarach. 

18.03.2022 r. 

− wysłano do Urzędu Marszałkowskiego w Olsztynie wniosek o dofinansowanie do 

zakupu wyposażenia kuchennego i RTV dla Koła Gospodyń Wiejskich w Młynarach w 

ramach konkursu pn. „Granty Marszałka dla Kół Gospodyń Wiejskich w 2022 r.”. 

Całkowity koszt zadania zaplanowano w kwocie 6 250,00 zł, w tym dofinansowanie 

w wysokości 5 000,00 zł.  

 



− wraz z pracownikiem urzędu dokonałam oględzin dróg gminnych celem napraw 

uszkodzeń spowodowanych warunkami atmosferycznymi po okresie zimowym 

21.03.2022 r.  

− podpisano umowę z Nadleśnictwem Młynary na wykonanie nawierzchni utwardzonej 

na odcinku drogi gminnej w m. Kraskowo Etap V na kwotę 199 875,00 zł. Jest to 100% 

dofinansowanie Nadleśnictwa Młynary. 

23.03.2022 r. 

− po powtórzeniu czynności oceny ofert w prowadzonym postępowaniu na realizacje 

zadania pn. „Odbiór i transport odpadów komunalnych z nieruchomości 

zlokalizowanych na terenie miasta i gminy Młynary” ponownie zatwierdziłam wybór 

najkorzystniejszej oferty złożonej przez Przedsiębiorstwo Produkcyjno-Handlowo-

Usługowe „COPERNICUS” Sp. z o.o. w Fromborku. W dniu 28 marca 2022 roku 

KOMA OLSZTYN Sp. z o.o. z Olsztyna wniosła do Krajowej Izby Odwoławczej w 

Warszewie odwołanie od powyższego rozstrzygnięcia. 

 

− odbyła się rada budowy z Zarządem Dróg Powiatowych, Wicestarostą Ryszardem 

Zającem, przedstawicielami firmy Tuga w sprawie remontu drogi Zastawno-Kwietnik. 

 

− odbyła się wideokonferencja z Panem Grzegorzem Jezierskim z firmy Iterum w sprawie 

postępów we wdrożeniu systemów. 

 

− odbyła się wideokonferencja z firmą Zeto i Iterum w sprawie wdrożenia e-usług w 

urzędzie. 

 

− wzięłam udział w wideokonferencji ze Starostą Elbląskim w sprawie Covid-19, 

uchodźców z Ukrainy oraz w celu omówienia spraw bieżących. 

 

24.03.2022 r. 

− odbyło się spotkanie ze Starostą Elbląskim Panem Maciejem Romanowskim w sprawie 

omówienia remontu drogi Młynarska Wola - Janiki Pasłęckie. 

 

− Bank Gospodarstwa Krajowego, na wniosek Gminy Młynary wydał promesę na 

dofinansowanie zadania pn. Przebudowa i modernizacji Stacji Uzdatniania Wody w 

Młynarach. Całkowita kwota promesy wynosi 4 405 245,00 zł i stanowi 95% całości 

kosztów dotyczących robót budowlanych. 

 

25.03.2022 r. 

− wzięłam udział w szkoleniu w zakresie elektronicznego obiegu dokumentów w urzędzie 

w związku z wprowadzeniem e-usług w urzędzie. 

 

− odbyło się spotkanie z Panem Bogdanem Matulewiczem w sprawie realizacji i wyceny 

kosztów związanych z doświetleniem miejscowości na terenie miasta i gminy Młynary. 



 

− wzięłam udział w walnym zgromadzeniu klubu „Syrena” Młynary. 

28.03.2022 r. 

− wspólnie z pracownikiem urzędu dokonałam oględzin stanu nawierzchni dróg na terenie 

naszej gminy w celu ustalenia kolejności napraw dróg po okresie zimowym w naszej 

gminie. 

 

− podpisano aneks do umowy dofinansowania dla zadania pn. Budowa zbiorników 

retencyjnych ścieków surowych i oczyszczonych wraz z modernizacją reaktorów TBR-

TOG oraz infrastruktury towarzyszącej. Aneks dotyczył aktualizacji kwot po 

przetargowych i wynikających z robót dodatkowych.  

 

29.03.2022 r. 

− zwołałam naradę z kierownikami i dyrektorami jednostek podległych w celu omówienia 

spraw bieżących. 

 

− odbyło się spotkanie z Rejonem Dróg Wojewódzkich w Elblągu w sprawie remontu 

chodnika przy ul. Grunwaldzkiej w ciągu drogi woj. 505. 

 

Pani Burmistrz poinformowała o rozstrzygnięciu przetargu na: 

1. remont dachu na świetlicy w m. Płonne. Kwota na kwotę ponad 75,000 zł 

2. remont dachu na budynku Ośrodka Kultury w Młynarach na kwotę 68 500,00 zł 

Poinformowała również o ty, że w przyszłym tygodniu zostanie ogłoszone postępowanie przetargowe 

na remont dwuśladu w Kraskowie, celem wykorzystania dotacji przyznanej na ten cel. 

 

 

 

W urzędzie Miasta i Gminy Młynary nadawane są numery PESEL dla obywateli Ukrainy. Do 

dnia dzisiejszego nadano ich łącznie 43. Na terenie naszej gminy przebywa obecnie 40 

uchodźców z Ukrainy (15 dorosłych i 25 dzieci). 

23 osoby są w kwaterach prywatnych 

17 osób w gospodarstwach agroturystycznych 

10 osób w „Zielonej Dolinie” 

7 osób w Ziołowym Dzbanku” 

Do SP w Młynarach uczęszcza 9 dzieci, 

Do Przedszkola - 5 dzieci 



Przygotowujemy doposażenie dwóch obiektów: świetlicę w Błudowie na 10 osób, pawilon 

sportowy w Młynarach na kolejne 10 osób. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


